
Fastighetsnämnden Protokoll

Protokoll 6/2017

fört vid Fastighetsnämndens sammanträde tisdag den 19 
september 2017 kl. 16:30-16:45

Ledamöter Jan Valeskog (S) Ordförande
Margareta Stavling (S)
Anders Göransson (S)
Maria-Elsa Salvo (S)
Åke Askensten (MP)
Hanna Begler (MP)
Henrik Sjölander (M)
Mikael Eskman (M)
Erika Wing (M)
Tomas Tetzell (M)
Kerstin Fredriksson (L)
Elisabeth Löfvander (V)  ersätter Mehdi Oguzsoy
Gunnar Würtz (L)  ersätter Richard Bengtsson

Ersättare Lars Arell (S)
Birger Kato (S)
Elisabeth Hellström (M)
Leif Bokström (M)
Anders Karlsson (M)
Hamid Ershad Sarabi (C)

Övriga närvarande Åsa Öttenius Förvaltningschef
Anna Wahlström Tjänsteman
David Lundqvist Tjänsteman
Helena Rönnberg Tjänsteman
Carina Jonsson Tjänsteman
Malin Lagerholm Tjänsteman
Karin Kolk Borgarrådssekreterare
Reza Etemad Personalföreträdare
Lawen Baderkhan Personalföreträdare

Justerare Jan Valeskog (S), Kerstin Fredriksson (L)

Datum för justering 2017-09-28



Protokoll

2017-09-29

Paragraf §11

Sekreterare Jenny Holmberg



Protokoll

2017-09-29

§ 11
Skrivelse om att göra om den tillfälliga saluhallen vid 
Östermalmstorg till tillfällig idrottshall. Svar på skrivelse 
2017/00236

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 
1     Fastighetsnämnden beslutar att godkänna och överlämna
       fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen.

Handlingar i ärendet 
 28244  (Godkänd - R 1) Skrivelse om att göra 

om den tillfälliga saluhallen vid Östermalmstorg till tillfällig 
idrottshall. Svar på skrivelse.

 2017/00236-1  Bilaga 1 - Skrivelsen
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Särskilt uttalande lämnas av Kerstin Fredriksson m.fl. (L) enligt 
följande:
 
En av stadsdelarna med störst brist på idrottshallar idag är 
Norrmalm, en stadsdel som i och med Hagastaden kommer att växa 
snabbt. Liberalerna föreslog därför att kontoret skulle utreda 
huruvida den tillfälliga saluhallen på Östermalmstorg kan 
återanvändas som idrottshall i Hagastaden.
 
Trots att hallen är konstruerad för att kunna demonteras och senare 
återanvändas, bedömer förvaltningen att den inte kan användas för 
idrottsändamål. Det är synd, fler idrottshallar behövs och detta hade 
kunnat vara en snabb och kostnadseffektiv lösning.
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